
 

Schriftelijke vraag 

 

                             

 

Datum 15 augustus 2017 

Onderwerp Drugbeleid 

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling 

in de cyclus? 

Nee 

Beleidsterrein Bestuur 

Portefeuillehouder Niederer 

 

Wat het ook gaat worden met de discussie / debat over het drugbeleid, een ding is zeker: er dient 

altijd handhavend opgetreden te worden. 

Of het nu gaat over reguleren, gedogen of verbieden, steeds moet de overheid controleren of de 

regels worden nageleefd. 

De nieuwe democraten willen daarom weten waarom gehandhaafd wordt zoals nu blijkbaar het 

geval is? 

Onlangs moesten wij vaststellen dat een melding van een bezorgde, participerende burger 

uitmondde in een bezoek van de wijkagent. Deze kon, net als de bezorgde, participerende, overlast 

ervarende burger, vaststellen dat er duidelijk zichtbaar zaken plaatsvonden die niet strookten met 

het handhavingsbeleid. De wijkagent, bracht op zaterdagavond 5 augustus zowel een bezoek aan 

een woning als het vermoedelijk overlast herbergende café. Later werd hem een foto gestuurd met 

duidelijk zichtbaar de plaats van handelen. Wat schetst onze verbazing dat er na constatering niets 

mee wordt gedaan en dat de overlast gewoon doorgaat tot diep in de nacht. 

Het vertrouwen in ons rechtsgestel bij deze burger maar ook andere bezorgde, participerende en 

overlast ervarende burgers, wordt wel erg zwaar op de proef gesteld. Daarmee wordt ook de zorg 

voor bestuurlijke daadkracht in twijfel getrokken.  

Daarnaast zien we in de wijken dat auto’s worden doorzocht waarbij niet alleen softdrugsresten 

worden gevonden maar ook een doorgeladen geweer/pistool. Bij controle in het huis van de 

eigenaar werden ook nog overblijfselen gevonden van een hennepdrogerij. 

1) Kunnen we alleen maar repressief optreden of wordt er daadwerkelijk ook ingezet op 

preventief handelen? 

Wij willen geïnformeerd worden over het uitblijven van vervolgstappen na constatering van 

de overlast. 

2) Welke preventieve acties worden ingezet en of voldoende personeel (polities en/of Boa’s) 

beschikbaar zijn om de overlast tegen te gaan / te voorkomen? 

Alvast dank voor uw antwoord. 

 

Namens de fractie van de Nieuwe Democraten, 

Pieter Beesems 


